

REGULATION #3 MEDICAL SPECIALISTS REGISTER

1. For purposes of Section 30 of the *Medical Act*, the Council may instruct the Registrar to register the following on the Medical Specialists Register.
 - (a) Physicians certified in a specialty by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada;
 - (b) Physicians certified in a specialty by the Collège des médecins du Québec;
 - (c) Physicians certified in a specialty by a member board of the American Board of Medical Specialties;
 - (d) Such other physicians as Council may recognize as specialists at its sole discretion.
2. Classes of designated specialties shall, as close as possible, correspond to those recognized by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.
3. Any action by a member, or by Council, which affects a member's registration and licensure on the Medical Register shall have the same

RÈGLEMENT #3 REGISTRE DES MEDECINS SPECIALISTES

1. Au sens de l'article 30 de la *Loi médicale*, le Conseil peut charger le registraire d'inscrire au registre des médecins spécialistes les personnes suivantes:
 - a) Tout médecin agréé dans une spécialité par le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada;
 - b) Tout médecin agréé dans une spécialité par le Collège des médecins du Québec;
 - c) Tout médecin agréé dans une spécialité par une commission médicale membre de la American Board of Medical Specialties ;
 - d) Tout autre médecin que le Conseil reconnaît à sa discrétion comme spécialiste.
2. Les classes de spécialistes désignés doivent correspondre aussi fidèlement que possible à celles qui sont reconnues par le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada.
3. Toute action d'un membre ou du Conseil qui influe sur l'inscription d'un membre au registre médical aura la même valeur et la même incidence sur

force and effect on the member's registration and licensure on the Medical Specialists Register, unless Council directs otherwise.

Adopted 11/81; amended 4/96; 11/97; consolidated 2/99, amended 4/04; amended 4/10

l'inscription du membre au registre des médecins spécialistes, sauf instructions contraires du Conseil.

Adopté 11/81; modifié 4/96; 11/97; consolidé 2/99, modifié 4/04; modifié 4/10